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                            Greetings from the Immigrant Visa Unit. 

 

                                            PLEASE READ ALL FOUR PARTS OF THE INSTRUCTIONS BELOW  

                                                 (MEDICAL EXAM INSTRUCTIONS CAN BE FOUND IN PART 3) 
 

 

THE CONSULAR SHUTTLE NO LONGER PICKS UP APPLICANTS AT THE AL RASHEED HOTEL. 

PLEASE READ PART 2 FOR INSTRUCTIONS ON USING THE CONSULAR SHUTTLE 
 

PART 1: Visa Interview Requirements 
 

The most frequent cause of delays in visa cases occurs when an applicant fails to submit all the required 

documentation.  Before you come to the Embassy for your appointment, please review the document list below.  

Some of these items may have already been submitted to the National Visa Center (NVC).  For any item that you 

did not already send to NVC, please make sure to bring it with you on the day of the interview.  
 

1. Prior to your interview appointment, you must complete electronic application form DS-260 located at 

http://ceac.state.gov/iv/ for each visa applicant (including all children.)  Make sure you answer all the 

questions on your application forms providing complete employment, education, and U.S. sponsor contact 

information. If someone else fills out your application for you, you must thoroughly review the answers 

they provide on your behalf for every question as you will be held legally responsible for those answers.  

2. 2 photographs – please make sure you are looking directly at the camera and your full face is showing.  

The photo must have a white background and have been taken within the past SIX months.  The size of 

the photos should be 2 inches square (5 cm x 5 cm).   

3. Birth Certificate and Certified English translation. 

4. Iraqi ID Card and Certified English translation. 

5. Certificate of Nationality and Certified English translation. 

6. Your Iraqi passport. Only G and A series passports with at least 6 months of validity beyond the date of 

travel are acceptable for immigrant visa purposes.  

7. Family Book “Qayd 57” issued by the Nationality Directorate (Mudeeriyat Al-Jenssiyah) and Certified 

English translation. 

8. Marriage Certificate and Certified English translation (if applicable). 

9. Divorce / Death Certificate for all previous marriages and Certified English translation (if applicable).  

10. Police /Court Certificate(s) or Certificate of No Conviction – This document is mandatory for all 

individuals over the age of 14.  For information on how to apply for a police certificate, please contact the 

directory of criminal information or your nearest police station. 

11. Proof of family relationship – emails, letters, phone bills, remittance receipts, instant message transcripts, 

school records, photos of family gatherings, ceremonies, birthday parties, etc.  (Please note that CD or 

DVDs containing photos are not acceptable.)   

12. If you are being sponsored by a family member, please make sure that your family member has already 

submitted an affidavit of support including copies of his/her most recent federal income tax returns and 

other evidence of income. 

13. Sealed report from your visa medical exam. Bring ONLY the report. Do NOT bring or mail your x-rays to 

the Embassy- we do not need them. NEVER open your sealed medical reports, as doing so could 

jeopardize your case. 
 

At your appointment, please present all these documents to the Embassy Consular staff. 

http://ceac.state.gov/iv/
http://ceac.state.gov/iv/
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.شجـلغُ ذأش١شاخ اٌٙج ذح١ح ٚعلاَ ِٓ   

 ادٔاٖ اٌشجاء لشاءج ج١ّغ اٌرؼ١ٍّاخ تألغاِٙا الاستؼح

 (انجضء انثبنثرؼهًٛبد انحظٕل ػهٗ انفحض انـجٙ  فٙ )

 

 

 .انمُظهٛخ رُمم يمذيٙ انـهجبد ػُذ فُذق انششٛذ (ثبص) نى رؼذ حبفهخ

 حبفهخ انمُظهٛخبسزخذاو ث انخبطخيٍ انزؼهًٛبد  انمسى انثبَٙنـفب الشأ 
 

 :اٌرأش١شجِرغٍثاخ اٌّماتٍح اٌشخظ١ح ٌٍحظٛي ػٍٝ  :اٌجضء الاٚي

 
رمذٚى انٕثبئك انًـهٕثخ ػُذ  ٔساء انزأخش فٙ إَٓبء إجشاءاد إطذاس انزأشٛشح ْٕ إخفبق يمذو انـهت فٙ انشئٛسٙاٌ انسجت 

ثؼغ ْزِ انٕثبئك لذ رى . انًجٙء انٗ انسفبسح فٙ ٕٚو انًمبثهخثًشاجؼخ انمبئًخ ادَبِ لجم  نك فئَّ يٍ انؼشٔس٘ انمٛبونز، انًمبثهخ

ٔثٛمخ يجُٛخ فٙ انمبئًخ  خاحؼبس اٚ تٚجنزا . NVC (National Visa Center))) انًشكض انٕؿُٙ نهفٛضااسسبنٓب يسجمب إنٗ 

 .ٛخظفٙ يٕػذ انًمبثهخ انشخ NVC))نٗ انًشكض انٕؿُٙ نهفٛضا سبثمب إنى ٚزى رمذًٚٓب  ادَبِ
 

: ٔانًٕجٕدح فٙ انشاثؾ انزبنٙ DS-260لجم انًجٙء انٗ يٕػذ انًمبثهخ، ٚجت رؼجئخ اسزًبسح انـهت الانكزشَٔٛخ  -1

http://ceac.state.gov/iv/  . ٙٔانشجبء انزأكذ يٍ اٌ جًٛغ الاسئهخ لذ رى الاجبثخ ػهٛٓب ثًب فٙ رنك انٕظبئف انز
كًب َشجٕ انزأكٛذ ػهٗ ػشٔسح كزبثخ اسى انشخض ، ٔانؼُٕاٌ . نًؤْلاد انؼهًٛخ انزٙ حظهذ ػهٓبشغهزٓب ٔا

ٔارا لبو شخض آخش ثزؼجئخ انـهت ثبنُٛبثخ ػُك ٚشجٗ انزأكذ يٍ ، انجشٚذ٘ ٔسلى انٓبرف انخبص ثبنكفٛم الايشٚكٙ 

 .طحخ كم إجبثخ حٛث اَك سٕف ركٌٕ انًسؤٔل لبََٕٛب ػٍ جًٛغ الاجبثبد
٠جة اْ ذىْٛ خٍف١ح . ٚتأْ واًِ اٌٛجٗ ظا٘ش ٌٍىا١ِشا ذأوذ ِٓ أه ذٕظش اٌٝ اٌىا١ِشا تشىً ِغرم١ُ ،(2)طٛسج ػذد  -2

 (.5cm X 5cm)ل١اط اٌظٛسج ٠جة اْ ٠ىْٛ . اٌظٛسج ت١ضاء ٚاْ ذىْٛ ِأخٛرج تّذج لا ذض٠ذ ػٓ عرح شٙٛس

 .يغ رشجًخ ػُّ يٍ يكزت رشجًخ لبََٕٙ  ٙانٕلادح الاطه ثٛبٌ -3
 .ثبلاػبفخ انٗ رشجًخ ػُٓب يٍ يكزت رشجًخ لبََٕٙ  (انجُسٛخ)الاحٕال انًذَٛخ انؼشالٛـخ خ ْٕٚ -4

 .شٓبدح انجُسٛخ ثبلاػبفخ انٗ رشجًخ ػُٓب يٍ يكزت رشجًخ لبََٕٙ  -5

جشح ػهٗ أٌ لا رمم طلاحٛخ  (Aأٔ  G)جٕاص انسفش يٍ فئخ  -6 فمؾ، طبنحخ نهسفش إنٗ انٕلاٚبد انًزحذح نغشع انٓ

 .شٕٓس يٍ ربسٚخ انسفش 6جٕاص انسفش ػٍ 
 .رشجًخ ػُّ يٍ يكزت رشجًخ لبََٕٙ هجُسٛخ يغانؼبيخ نًذٚشٚخ انطبدس ػٍ   )57لٛذ )دفزش انؼبئهخ  -7

 .(ارا كبٌ ُٚـجك ػهٛك) حذيؼزًلبََٕٛخ ػمذ انضٔاج ثبلاػبفخ انٗ رشجًزّ يٍ يكزت رشجًخ  -8

ارا كبٌ )يغ رشجًخ يؼزًذح يٍ يكزت لبََٕٙ نهضٔج أٔ انضٔجخ يٍ أ٘ صٔاج سبثك انٕفبح  أٔ شٓبدحشٓبدح انـلاق  -9
 .(ُٚـجك ػهٛك

 14الاشخبص انزٍٚ رضٚذ أػًبسْى ػٍ  نكم إنضايٙانـهت ْزا )شٓبدح ػذو يحكٕيٛخ يٍ انششؿخ أ انًحكًخ   -11

ًؼهٕيبد انجُبئٛخ نانًؼهٕيبد حٕل كٛفٛخ انحظٕل ػهٗ شٓبدح ػذو يحكٕيٛخ ٚشجٗ يشاجؼخ لسى انًضٚذ يٍ . (سُخ

 .أٔ ألشة يشكض ششؿخ
انًشاسلاد  الاد يبنٛخ، َظٕصاثجبد انؼلالخ انؼبئهٛخ، يثم سسبئم، اًٚٛلاد، فٕارٛش ْبرف، اٚظبلاد حٕ  -11

... ًٛلاد اناػٛبد طٕس ، ٍٛ، طٕس حفلادطٕس نهؼبئهخ يجزًؼ انسجلاد انًذسسٛخ، ،(ػهٗ انًسُجش إٌ ٔجذد)

 (.انزٙ رحزٕ٘ ػهٗ انظٕس غٛش يمجٕنخ DVDأٔ   CDٚشجٗ يلاحظخ اٌ الالشاص انًؼغٕؿخ . )انخ
الشاس انذػى يغ انًؼبيهخ  لذ أسفك( انز٘ ثذأ ثبنًؼبيهخ)إرا كبٌ انكفٛم ْٕ أحذ ألبسثك ٚشجٗ انزأكذ أٌ انكفٛم   -11

 .شٚجٙ الارحبد٘ـثٛبٌ انذخم ٔالالشاس انؼ آخـش انًبنٙ انًـهٕة ػهٗ اٌ ٚزؼًٍ

لا . انزمشٚش انـجٙ  فمظاحؼـش . انز٘ حظهذ ػهّٛ ػُذ انفحض انـجٙ انخبص ثبنزأشٛشح انزمشٚـش انًخزٕو  -13

رفزح اثذا انزمبسٚش انـجٛخ انًخزٕيخ، لاَك  لا. رشسهٓب ثشٚذٚب انٗ انسفبسح ـ لاَُب لا َحزبجٓب ٚلاطٕس الاشؼـخ   ذحضـش
 .فؼهذ لذ رؼـشع يؼبيهزك نهخــشاٌ 

 

 .، ٚشجٗ انؼًم ػهٗ اػـبء جًٛغ انٕثبئك انٗ انًٕظف انًخزض فٙ انمسى انمُظهٙ ػُذ ٔطٕنك انٗ انسفبسح

http://ceac.state.gov/iv/
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PART 2: International Zone Access 

 

ARRIVAL AT THE EMBASSY 

How do I get into the International Zone where the Embassy is located? 

If you need an escort into the International Zone, please arrive at FOB Prosperity exterior checkpoint one hour 

before the specified time on the day of your appointment.  FOB Prosperity exterior checkpoint is located on Sa'it 

Baghdad Street, east of Nisour Square and Damascus Street and below Al Zawra Street on the north-eastern 

perimeter of the International Zone. Nisour Square is the square where Saddam Tower is located. Sa’it Baghdad 

Street extends from Al Nisour Square to Al Kindi Street (also called Al Harithiya Street). From Nisour Square, 

walk around the International Zone perimeter toward Damascus Street (in the direction of the Clock Tower), and 

continue towards Al Zawra Street. You will find the checkpoint below where Damascus and Al Zawra Street 

meet; it is opposite the Civil Defense building before the Maghawee Logistics Support Building. The checkpoint 

is an entrance to what was previously known as Al Salam Palace and is now called FOB/Camp Prosperity. You 

will need to follow the instructions of the Iraqi soldiers at the checkpoint in order to pass through it. 

 

Once you pass through the security checkpoint, please remain in the waiting area until the consular escort arrives 

and your name is called for boarding the Embassy shuttle bus.  If you do not arrive at the checkpoint one hour 

before your appointment, you will miss the shuttle bus, cannot be interviewed on that day, and will need to 

schedule a new appointment. 

 

 Please bring with you all forms of identification (ID) that you have. You must have at least two forms of 

photo identification to enter the International Zone and you will be required to leave one of your IDs at the 

main gate.  

 We suggest you use public transport and not your private car, due to limited parking in the area.  

 Please be advised that the checkpoint waiting area could be very cold or very hot. In cold weather, we 

recommend you bring a sweater or coat and blankets for young children. 

 

If you do not need an escort into the International Zone, you may proceed on your own to the Embassy’s 

Consular section entrance.  You must arrive at least 15 minutes prior to your scheduled appointment time. 

 

WHAT NOT TO BRING: 

Do not bring any weapons.  Bringing large bags with more than you actually need for the visit will significantly 

delay your entry into the consulate.  We also advise that you not bring electronic equipment, including cell 

phones, cameras, radios and computers, which are not allowed into Embassy premises.  
 

** Please note that if you use our escort services to reach the Embassy, you will be expected to use our 

escort services to leave the International Zone.  This is mandatory.** 
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 (.إٌّغمح اٌخضشاء)اٌذخٛي اٌٝ إٌّغمح اٌذ١ٌٚح : اٌمغُ اٌثأٟ

 

 انٕطٕل انٗ انسفبسح
 

 ؟ مغ انسفبسححٛث ر (انًُـمخ انخؼشاء)كٛف ًٚكٍ انذخٕل انٗ انًُـمخ انذٔنٛخ 

 
فؼ١ٍٗ اٌمذَٚ اٌئ ٔمغح اٌرفر١ش اٌخاسج١ح ٌّؼغىش الاصد٘اس لثً عاػح ٚاحذج ِٓ   ارا واْ اٌشخض تحاجح اٌٝ اٌذخٛي اٌٝ إٌّغمح اٌخضشاء 

ٚ اٌٝ اٌششق ِٓ عاحح إٌغٛس ٚ شاسع دِشك خٍف ( عاػح تغذاد ) ذمغ ٔمغح اٌرفر١ش اٌخاسج١ح ٌّؼغىش الاصد٘اس فٟ شاسع . ِٛػذ اٌّماتٍح 

عاػح ) عاحح إٌغٛس ٟ٘ اٌغاحح اٌرٟ ٠مغ ف١ٙا تشج طذاَ ٚ ٠ّرذ شاسع . ضشاء شاسع اٌضٚساء اٌٛالغ  فٟ اٌجٙح اٌشّا١ٌح اٌششل١ح ٌٍّٕغمح اٌخ

أغلالا ِٓ عاحح إٌغٛس، ػٍٝ اٌّرمذَ اٌّشٟ  تّحاراج  اٌّح١ظ اٌخاسجٟ ٌٍّٕغمح ( . اٚ اٌحاسث١ح ) ِٓ عاحح إٌغٛس اٌٝ شاسع اٌىٕذٞ ( تغذاد 

رّشاس فٟ اٌرٛجٗ اٌٝ شاسع اٌضٚساء ٚ ػٕذ٘ا عرجذ ٔمغح ذفر١ش ػٕذ اٌرماء شاسػٟ ٚ الاع( تاذجاٖ عاػح تغذاد ) اٌخضشاء تاذجاٖ شاسع دِشك 

ٚ لذ وأد . اٌراتؼح ٌمٛاخ اٌّغا٠ٚش اٌؼشال١ح ( اٌذػُ اٌٍٛجغرٟ ) دِشك ٚ اٌضٚساء، ٚفٟ اٌجٙح اٌّماتٍح ٌثٕا٠ح اٌذفاع اٌّذٟٔ ٚ لثً تٕا٠ح اٌر٠ّٛٓ 

ػٍٝ اٌّرمذَ اذثاع ذؼ١ٍّاخ اٌجٕٛد اٌؼشال١١ٓ ػٕذ . ٚ اٌرٟ ذغّٝ حا١ٌا تّؼغىش الاصد٘اس اٌغلاَ ٘زج إٌمغح اٌّذخً اٌشئ١غٟ ٌّا واْ ٠غّٝ تمظش

 ٔمغح اٌرفر١ش ٌرغ١ًٙ ػ١ٍّح اٌذخٛي 

٠شجٝ اٌثماء فٟ ِٕغمح الأرظاس اٌٝ اْ ٠رُ ِٕاداج اعّه ِٓ لثً ِٛظف اٌمٕظ١ٍح ِٓ أجً اٌظؼٛد ( ٔماط اٌغ١غشج)ػٕذ ِشٚسن ِٓ ٔماط اٌرفر١ش 

إرا ٌُ ذظً اٌٝ ِٕغمح الأرظاس لثً عاػح ِٓ ِٛػذ اٌّماتٍح فٍٓ ذغرغ١غ سوٛب تاص اٌغفاسج ٌٚٓ . ٚاٌرٛجٗ اٌٝ اٌمٕظ١ٍح( اٌثاص)اٌحافٍح  اٌٝ

 .٠رُ ِماتٍره فٟ رٌه ا١ٌَٛ ٚع١رشذة ػ١ٍه ػًّ ِٛػذ ِماتٍح جذ٠ذ

  ٠ٕثغٟ أْ ٠ىْٛ . ذ ذىْٛ ٌذ٠ه لاتشاص٘ا ػٕذ ٔمغح اٌرفر١شٚأٞ ٚثائك ذؼش٠ف١ح ل ٚشٙادج اٌجٕغ١حتغالح الأحٛاي اٌّذ١ٔح  احضاساٌشجاء

ٚع١غٍة ِٕه . (إٌّغمح اٌخضشاء)ٌذ٠ه ػٍٝ الألً ٠ٛ٘ح ذؼش٠ف١ح ٚاحذج تالإضافح إٌٝ جٛاص اٌغفش ٌررّىٓ ِٓ دخٛي إٌّغمح اٌذ١ٌٚح 

 .، ٠شجٝ ػذَ ذشن جٛاص اٌغفش ػٕذ ٔمغح اٌرفر١ش(اٌغ١غشج)ذشن ٠ٛ٘ح ػٕذ ٔمغح اٌرفر١ش 

  تاعرؼّاي اٌّٛاطلاخ اٌؼاِح ٚػذَ إعرخذاَ اٌغ١اسج اٌخاطح ٚرٌه ٔظشاً ٌؼذَ ٚجٛد ِٛالف ع١اساخ واف١حٕٔظح . 

 ٠شجٝ اٌؼٍُ تأْ ِٕغمح الأرظاس لذ ذىْٛ تاسدج أٚ حاسج، فٟ اٌجٛ اٌثاسد ٕٔظح تئحضاس عرشج أٚ ِؼغف ٚتغا١ٔح ٌلأعفاي . 

 

( 15)٠ّىٕه اٌحضٛس اٌٝ اٌغفاسج تٕفغه اٌٝ تٛاتح اٌمٕظ١ٍح، ٠جة اٌحضٛس لثً ( غمح اٌخضشاءإٌّ)إرا واْ تئِىأه اٌذخٛي اٌٝ إٌّغمح اٌذ١ٌٚح 

 . دل١مح ِٓ ِٛػذ اٌّماتٍح اٌّحذد

 

 : ِا لا ٠ٕثغٟ احضاسٖ
أٞ ٔٛع ِٓ الاعٍحح، ػذَ إحضاس حمائة وث١شج ذض٠ذ ػٓ حاجره ٌٍّماتٍح ع١ؤدٞ اٌٝ ذأخ١ش دخٌٛه اٌٝ اٌمٕظ١ٍح، ٕٚٔظح تؼذَ إحضاس  لا ذحضش

 .ٝ اٌغفاسجأٞ أجٙضج اٌىرش١ٔٚح تّا ف١ٙا اٌٙٛاذف إٌماٌح، اٌىا١ِشاخ، أجٙضج اٌشاد٠ٛ ٚاٌىّث١ٛذش اٌّحّٛي ٘زٖ الاجٙضج لا ٠غّح تئدخاٌٙا اٌٝ ِثٕ

 

اٌخاص تاٌغفاسج ٌٍٛطٛي اٌٝ اٌغفاسج ، ف١جة ػ١ٍه اْ  (اٌثاص)اٌحافٍح  ٠شجٝ ِلاحظح أٗ ارا لّد تاعرخذاَ** *

  ***.ذغرخذِٗ ا٠ضا ٌّغادسج إٌّغمح اٌذ١ٌٚح ، ٚ٘زا اِش اجثاسٞ
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PART 3: MEDICAL EXAMINATION INSTRUCTIONS 

Every immigrant visa applicant is required to undergo a medical examination by a physician authorized by the 

U.S. Embassy in Baghdad, Iraq.  Only two clinics are authorized to conduct medical examinations – please see 

the information below.  Please contact the clinics directly to arrange an appointment.  Applicants must pay for all 

expenses associated with the medical examination.  You may also require immunizations prior to the visa 

issuance.    

 

INTERNATIONAL ORGANIZATION FOR MIGRATION (IOM) BAGHDAD 

 

Appointments are available Sunday to Thursday.  The clinic’s working hours are 9:00 am to 5:00 pm.  

 

Phone numbers: 00964-781-794-5794 (Zain Atheer); 00964-790-437-906 (Zain Iraqna); 00964-770-250-3459 

(Asia cell); 00964-770-250-4525 (Asia cell).  NOTE: Please do not call before or after working hours.  

 

Fees:  ($170) by check per each person 15 years of age or older and ($80) by check per each person under 15 

years old.  Payment should be made by certified check payable to IOM (International Organization of Migration) 

certified from the National Bank of Iraq.  The National Bank of Iraq is located on Al-Sadoon St. – Ferdows Sq. 

(near the gas station / opposite to Al-Alawiah Club (Sheraton and Le Meridian Hotels). 

 

Applicants must provide the following documentation when they appear for their examination: 

 Recent passport-sized photographs (4 copies)  

 Color photocopies of passport (3 copies)  

 Color photocopies of identification card  (3 copies)  

 Appointment letter from NVC showing that you have a scheduled visa interview (3 copies) 

 Immunization records if available   

 All past medical reports and current medications, if any 

 
UR CLINIC 

Address: Masbah (near the former German embassy), AlKarradah, Baghdad 

Working days: Sun - Thursday, 8:00 am to 5:00 pm only. 

Phone numbers: Zain Iq 00964 7801 111058; Asiacell 00964 7711 150066; Korek  00964 7506 583275; E-mail 

address: Ur_extent@yahoo.com 
NOTE: Please do not call before and after working hours. 

Fees:   ($160) U.S. Dollars Cash per each person 15 years of age or older and ($75) U.S. Dollars Cash per each 

person less than 15 years old.  U.S. Cash is the only accepted form of payment. 

When appearing for examination at Ur Clinic, applicants must provide the following documentation: 

 Recent passport photographs (4 copies) 

 Passport with color photocopies (4 copies) 

 Original Identification Card “ Jensiah “ and color photocopies (4 copies)  

 Prescription glasses, if using them 

 Appointment Letter from NVC for scheduled visa interview at the Consular Section of the U.S. Embassy 

(3 copies)  

 All past medical reports and current medications, if any 

 Vaccines history reports and documents, if available 
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: اٌمغُ اٌثاٌث

ٕ٘ان ػ١ادذ١ٓ ِؼرّذذ١ٓ فمظ اٌخضٛع ٌٍفحض اٌغثٟ ِٓ لثً عث١ة ِؼرّذ ِٓ لثً اٌغفاسج الاِش٠ى١ح فٟ تغذاد،  اٌٙجشج ٠غٍة ِٓ وً ِمذَ عٍة

٠شجٝ الاذظاي ِثاششج ِغ احذٜ اٌؼ١ادذ١ٓ ٌرشذ١ة ِٛػذ ِؼُٙ، ٚػٍٝ ِمذَ  –اٌشجاء ِلاحظح اٌّؼٍِٛاخ أدٔاٖ  –لإجشاء اٌفحٛطاخ اٌغث١ح 

 . اٌغٍة دفغ وافح اٌرىا١ٌف اٌّرؼٍمح تاٌفحض اٌغثٟ، ٚلذ ٠غٍة ِٕه اخز تؼض اٌّغاػ١ُ لثً اطذاس اٌف١ضا

 

 تغذاد –( IOM)ظّح اٌؼا١ٌّح ٌٍٙجشج ػ١ادج إٌّ
 (. ِغاءا 05.00طثاحا اٌٝ  09.00)ِٓ الاحذ اٌٝ اٌخ١ّظ ِٓ : أ٠اَ اٌؼًّ

 : اسلاَ اٌٙٛاذف 

00964-781-794-5794 (Zain Atheer); 00964-790-437-906 (Zain Iraqna); 00964-770-250-3459 (Asia cell); 

00964-770-250-4525 (Asia cell)  
 (.ػذَ الاذظاي خاسج اٚلاخ اٌؼًّ اٌّث١ٕٗ عاتما اٌشجاء)

 

عٕح، ٠جة ( 15)دٚلاس اِش٠ىٟ ٌىً شخض دْٚ  ( 80)عٕح ٚ ( 15)دٚلاس أِش٠ىٟ ٌىً شخض فٛق ( 170)تم١ّح ( ش١ه تٕىٟ)طه : اٌشعَٛ 

  -ِجاٚس ِحغح اٌثٕض٠ٓ/ عاحح اٌفشدٚط  -اٌغؼذْٚ/ِظذق ٌظاٌح ِٕظّح اٌٙجشج اٌذ١ٌٚح ِٓ اٌثٕه الاٍٟ٘ اٌؼشالٟ ( ش١ه تٕىٟ)اْ ٠ىْٛ اٌظه 

 ( .فٕذق ش١شاذْٛ ٚ فٕذق ١ِش٠ذ٠اْ)٠ٍٛح ِماتً ٔادٞ اٌؼ

 

 :وّا ٠جة اْ ٠مذَ اٌّشاجغ اٌٛثائك اٌرا١ٌح ػٕذ اجشاء اٌفحٛطاخ اٌغث١ح

 (. 4)  طٛس شخظ١ح حذ٠ثح ػذد استؼح  -

   (.3)ٔغخ ٍِٛٔح ٌٍجٛاص ػذد ثلاثح   -

 (. 3)ٔغخ ٍِٛٔح ٠ٌٛٙح الاحٛاي اٌّذ١ٔح ػذد ثلاثح   -

 (.3)ػذد ثلاثح  (NVC)اٌّماتٍح ِغ اٌمٕظ١ٍح الأِش٠ى١ح ٚاٌظادسج ِٓ ِشوض اٌرأش١شج اٌٛعٕٟ  ٔغخ ِٓ سعاٌح ذحذ٠ذ ِٛػذ  -

 (.ارا ذٛفشخ)اٌرغؼ١ُ ( واسخ) شٙادج  -

  .وافح اٌرماس٠ش اٌّشض١ح اٌغاتمح ٚالاد٠ٚح اٌّغرؼٍّح حا١ٌاً  -

 

 ػ١ادج أٚس

 اٌمذ٠ُ تمشب ِثٕٝ اٌغفاسج الاٌّا١ٔح  -تغذاد، اٌىشادٖ، اٌّغثح: اٌؼٕٛاْ

 (. ِغاءا 05.00طثاحا اٌٝ  08.00)ِٓ الاحذ اٌٝ اٌخ١ّظ ِٓ : أ٠اَ اٌؼًّ

 009647506583275وٛسن  009647711150066اع١اعً  00964781111058ص٠ٓ اٌؼشاق : أسلاَ اٌٙاذف

 Ur_extent@yahoo.com :اٌثش٠ذ الإٌىرشٟٚٔ

 .ػذَ الإذظاي خاسج أٚلاخ اٌذٚا٠َشجٝ : ِلاحظح ** 

دٚلاس أِش٠ىٟ ٔمذاً ٌّٓ وأد أػّاسُ٘ ( 75)ػاِا أٚ أوثش، ٚ  15دٚلاس أِش٠ىٟ ٔمذاً ٌٍّرمذ١ِٓ اٌثاٌغ١ٓ ِٓ اٌؼّش ( 160: )سعَٛ اٌفحض اٌغثٟ

 .عٕح، عش٠مح اٌذفغ ٔمذا ٚ تاٌذٚلاس الأِش٠ىٟ فمظ 15ألً ِٓ 

 :ػ١ادج أٚس ٠شجٝ إحضاس ِا ٠ٍٟػٕذ اٌز٘اب لإجشاء اٌفحض اٌغثٟ ٌذٜ 

  ػٍٝ أْ ذىْٛ ِٛاطفاذٙا حغة اٌرؼ١ٍّاخ اٌّزوٛسج أػلاٖ( 4)طٛس شخظ١ح حذ٠ثح ػذد. 

  (. 4)ٔغخ ٍِٛٔح ٌٍجٛاص ػذد ثلاثح 

  تالاضافح اٌٝ ا٠ٌٛٙح الاط١ٍح( 4)ٔغخ ٍِٛٔح ٠ٌٛٙح الاحٛاي اٌّذ١ٔح ػذد ثلاثح . 

 إٌظاساخ اٌغث١ح اٌرٟ ذغرخذِٙا. 

  ِٓ سعاٌح ذحذ٠ذ ِٛػذ اٌّماتٍح ِغ اٌمٕظ١ٍح الأِش٠ى١ح ٚاٌظادسج ِٓ ِشوض اٌرأش١شج اٌٛعٕٟ ٔغخ(NVC)  (.3)ػذد ثلاثح 

 ًجٍة وافح اٌرماس٠ش اٌّشض١ح اٌغاتمح ٚالاد٠ٚح اٌّغرؼٍّح حا١ٌا . 
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RECEIVING YOUR PASSPORT AND VISA BY COURIER SERVICE 
 
Special Immigrant Visa, Immigrant Visa and Diversity Visa (Green Card Lottery) applicants approved for visa issuance will 
receive their passports, visas, and documents via courier without having to return to the U.S. Embassy.  
 
You must prepay for shipment of your documents with the courier service of your choice in order for us to send your visas 
to you by mail. Make sure you specify the weight of the package. Each member of your family receiving a visa is 0.5 Kilo 
(So, if you have a family of 4 you will prepay for a 2 kilo shipment). Send us a copy of your prepaid airway bill to: 
BaghdadIV@state.gov. 
 
Check with the courier service to see if your package will be sent directly to your home or to the closest courier office. 
Please note that only the person or persons whose name(s) are specified on the airway bill will be authorized to receive 
the package.  
 
Please note that you need to fill out the information on the Airway Bill as follows: Sender: Consular Section, U.S. Embassy 
Baghdad.  Receiver: please put your name, courier service branch office where you wish to receive the package and your 

phone number.   
 
Currently, there are three courier services providing passport pass back services from the embassy. They are DHL, 
Federal Express (FedEx), and TNT/4points. Contacts and approximate prices for each are provided below:  
 
DHL 

BAGHDAD MANSOUR  

AMIRAT STREET  

Hunting Club Complex 

PH # + 9647901108794 

EMAIL: Mansour.iq@dhl.com 

 

BAGHDAD AL SAADOON STREET  

PALESTINE HOTEL BUILDING  

Ground Floor 

PH # +9647901909520 

EMAIL: palhotel.iq@dhl.com 

BAGHDAD  52 STREET 

52 STREET, OPPOSITE TO UNIVERSITY OF 

TECHNOLOGY  

IN WATANI TELECOMMUNICATIONS 

COMPOUND  

PH # 07709966249  

 

PALESTINE STREET/BEIRUT SQUARE 

INTERSECTION OF BAB ALMOADAM 

NEAR ALMASSA  

PH# 07808655434 

 

SULAIMANIYA 

JAWAHERI MAIN STREET 

SARCHINAR, CLOSE TO ABO SANA HOTEL  

SHASWAR BUILDING  AREA 119 

PH # 00964-770 4618111 

PH # 00964- 053 3194355 

EMAIL: Sulaimania.IQ@dhl.com 

BASRAH BRANCH 

PH # 07801404037 

PH # 07802189401 

PH # 07805852112 

 

 

 

ERBIL / AINKAWA / AREA 41 

Close to Shaqlawa Station. 

PH # 07504382239; 07704617111; 07504237772 

DHL OFFICE ALKADHMEYA 

AKAD STREET 

PH# 07804217467 
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DHL Shipping Costs:  
                                                                            COST                           COST 
No. Of Persons WEIGHT                                WITHIN                        OUTSIDE 
                                                                         BAGHDAD                    BAGHDAD         
 
1 person                       (.5 kg)                           $ 11                              $ 45                      
2 person’s                     1.0 kg                           $ 11                              $ 59                      
3 persons                     1.5 kg                           $ 22                              $ 74                   
4 persons                     2.0 kg                           $ 22                              $ 88                           
5 persons                     2.5 kg                           $ 33                              $ 102                    
6 person’s                     3.0 kg                           $ 33                              $ 111                
7 persons                     3.5 kg                           $ 44                              $ 121                  

8 person’s                     4.0 kg                           $ 44                              $ 145                            
9 persons                     4.5 kg                           $ 55                              $ 159                 

 

FedEx 

 

BAGHDAD 

14 RAMADAN STREET- BESAT AL SENDEBAD 

OFFICE 

TEL: 07702799914 

SADOUN STREET,  

BAGHDAD- ISHTAR SHERATON HOTEL 

TEL: 07901627313 

EMAIL: 

STATION.SHERATON@FALCONGROUP.BZ 

BAGHDAD- JADIRIYAH HAMRA HOTEL 

TEL: 07901585297 

EMAIL: STATION.HAMRA@FALCONGROUP.BZ 

IRBIL STREET 30- FOR THE MINISTRY OF 

MARTYRS 

TEL: 07504562638 

EMAIL: ERBIL-IQ@FALCONGROUP.BZ 

 

BAGHDAD'S INTERNATIONAL ZONE 

TEL: 07901302199 

 

FEDEX OFFICE 

BASRA 

TEL: 07808148000 

 

BAGHDAD INTERNATIONAL AIR PORT OFFICE  
TEL: 07901302199 OR 07901401225  
EMAIL: MOHAMMEDB@FALCONGROUP.BZ 
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FedEx Shipping Costs:  
                                                                           COST                          COST 
No. Of Persons WEIGHT                               WITHIN                     OUTSIDE 
                                                                        BAGHDAD                 BAGHDAD            
 
1 Person's                   (.5 kg)                           $ 10                              $ 35                              
2 Person's                   1.0 kg                           $ 10                              $ 45                       
3 Person's                   1.5 kg                           $ 15                               $ 65                     
4 Person's                   2.0 kg                           $ 15                               $ 80                      
5 Person's                   2.5 kg                           $ 25                               $ 90                      
6 Person's                   3.0 kg                          $ 25                               $ 100                     
7 Person's                   3.5 kg                           $ 35                               $ 100          
8 Person's                   4.0 kg                          $ 35                               $ 120                         
9 Person's                   4.5 kg                           $ 40                              $ 130                    
10 Person's                   5.0 kg                          $40                               $ 150                  

 

 

TNT/4POINTS 
 

BAGHDAD HARITHIYA  

Q. 213, St. 11, Bldg. #10 

TEL: 0781 2787629 

EMAIL: rrashid@4pointsol.com 

BAGHDAD INTERNATIONAL ZONE  

TEL: 0781 2787629 

EMAIL: rrashid@4pointsol.com  

 

TNT/4POINTS OFFICE  

ERBIL BRANCH 

“60” RING CIRCLE 

2 BLOCKS BEHIND HAWLER PLAZA HOTEL 

TEL: 0781 2787629 

EMAIL: rrashid@4pointsol.com  

TNT/4POINTS OFFICE  

BASRA BRANCH 

TEL: 0781 2787629 

EMAIL: rrashid@4pointsol.com  
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TNT/4Points shipping costs: 

Number of 

Persons / 

Applications 

Weight 

(KG) 

Cost 

within 

Baghdad 

Cost 

outside 

Baghdad 

1 0.5 $10 $40 

2 1.0 $10 $55 

3 1.5 $20 $70 

4 2.0 $20 $85 

5 2.5 $30 $100 

6 3.0 $30 $110 

7 3.5 $40 $120 

8 4.0 $40 $135 

9 4.5 $50 $150 

10 5.0 $50 $160 

 

 الشحناعرلاَ جٛاص اٌغفش ٚاٌف١ضا ػٓ عش٠ك ششوح 
 

 
انٓجشح  رأشٛشحٔ( IV)انٓجشح انؼبدٚخ  رأشٛشح، ٔ( SIV)انٓجشح انخبطخ  رأشٛشحػهٗ  ٚزى رسهٛى انًزمذيٍٛ نهحظٕلسٕف ثؼذ انًظبدلخ ػهٗ اطذاس انزأشٛشح، 

 .دٌٔ انحبجخ انٗ ػٕدرٓى انٗ انسفبسح الايشٚكٛخ احذٖ ششكبد انشحٍػٍ ؿشٚك  بنزأشٛشحٔانٕثبئك انخبطخ ث انزأشٛشحجٕاصاد سفشْى يغ ( DV)ثبنمشػخ 
 

فٙ يُـمزك لجم انًجٙء انٗ انسفبسح الايشٚكٛخ  لاجشاء انًمبثهخ فٙ  نشحٍ ْزِ انٕثبئك نذٖ يٍ رخزبس يٍ ششكبد انشحٍ نزا، ٚجت ػهٛك اٌ رمٕو ثبنذفغ يسجمب
َظف كٛهٕ ( 0.5)نًٕظف انششكخ حٛث اٌ كم يؼبيهخ رضٌ رمشٚجب  انـشدػهٛك رحذٚذ ٔصٌ .  كٙ َزًكٍ يٍ اسسبل انزأشٛشاد ٔانٕثبئك نك ثشٚذٚب انمسى انمُظهٙ

ٌشجى إسسبل َسخت يٍ بٕنٍصت انشحٍ ببنبشٌذ ( . كٛهٕ غشاو 2 رضٌارا كبٌ نذٚك ػبئهخ يٍ اسثؼخ افشاد ػهٛك اٌ رذفغ نشحُخ فبَّ ػهّٛ ٔ)غشاو 
 .أٔ إحضبسْب إنى انًقببهت  Baghdadiv@state.gov الإنكتشًَٔ غهى انعُٕاٌ 

 
ٚشجٗ يلاحظخ اٌ . فٙ يُـمزك  الشحهيجبششح ػهٗ ػُٕاٌ يُضنك أ انٗ الشة يكزت نششكخ  انـشداٌ رسزهى  ايكبَٛخنًؼشفخ  الشحهٚشجٗ يشاجؼخ يكزت ششكخ 

 .ثؼذ انزأكذ يٍ ْٕٚزّ الشحهيٍ ششكخ  انًخٕل ثبسزلاو انـشدانٕاسد فٙ ثٕنٛظخ انشحٍ ْٕ انٕحٛذ  (أ الاشخبص) اسى انشخض
 

 :هٕيبث عهى بٕنٍصت انشحٍ كًب ٌهًٌشجى الاَتببِ انى تعبئت انًع
 

 انسفبسة الايشٌكٍت فً بغذاد, انقسى انقُصهً  :انًشسم  -1

كتببت سقى انزي تشغب إستلاو انتأشٍشة يٍ خلانّ ٔ  نطفب ضع اسًك ٔاركش إسى فشع ششكت انشحٍ: انًشسم إنٍّ  -2
 .انٓبتف انخبص بك نٍتسُى الإتصبل بك

ٔ  DHLٔ FedEx :    ٍ جٕاص انسفش يٍ انسفبسة انى انًتقذو، ْٔىٌتٕاجذ الاٌ ثلاث ششكبث تقٕو بخذيبث شح
4Points/TNT 
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          LDH 

 (DHL)يكزت 

 انًُظٕس –ثغذاد 

 شبسع الايٛشاد

 يجًغ َبد٘ انظٛذ

 + 964 790 110 8794: رهفٌٕ 

 MANSOUR.IQ@DHL.COM: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 (DHL)يكزت 

 شبسع انسؼذٌٔ –ثغذاد 

بُٚخ فُذق فهسـٍٛ  ث

 انـبثك الاسػٙ

 + 964 790 190 9520: رهفٌٕ 

 PALHOTEL.IQ@DHL.COM: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 (DHL)يكزت 

 فشع انجظشح

 07801404037: رهفٌٕ 

 07802189401رهفٌٕ 

 07805852112رهفٌٕ 

 

 

 (DHL)يكزت 

 41انًُـمخ سلى / ػٍٛ كبٔح / اسثٛم 

 ثبنمشة يٍ يحـخ شملأح

 ;07704617111 ;07504382239: رهفٌٕ 

07504237772 ،07805852112 

 

    

 التكلفح / داخل تغذاد التكلفح / خارج تغذاد
 الوزن

 
 عذد الاشخاص

$45 $11 0.5 kg 1 شخض  
$59 $11 1.0 kg 2 شخض  
$74 $22 1.5 kg 3 أشخاص  
$88 $22 2.0 kg 4 أشخاص  

$102 $33 2.5 kg 5 أشخاص  
$111 $33 3.0 kg 6 أشخاص  
$121 $44 3.5 kg 7 أشخاص  
$145 $44 4.0 kg 8 أشخاص  
$159 $55 4.5 kg 9 أشخاص  
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FedEx 

 

 انًُظٕس –ثغذاد 

  -سيؼبٌ  14شبسع 

 يكزت ثسبؽ انسُذثبد

 + 964 7702799914: رهفٌٕ 

 

 

 شبسع انسؼذٌٔ –ثغذاد 

 فُذق شٛشارٌٕ ػشزبس

 انـبثك الاسػٙ

 + 964 790 1627313: رهفٌٕ 

 station.sheraton@falcongroup.bz: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 شبسع اسثٛم

 ٔصاسح انشٓذاء

 07504562638: رهفٌٕ 

 iq@falcongroup.bz-erbil: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 (FedEx)مكتة 

 الثصرج

 07808148000: رهفٌٕ 

 تغذاد/المنطقح الخضراء

 07901302199: تلفون

mohammededb@falcongroup.bz  

 

 (FedEx)مكتة 

 يكزت يـبس ثغذاد انذٔنٙ

 07901302199: رهفٌٕ

07901401225 

 mohammedb@falcongroup.bz: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 

 الجادريح –تغذاد  فنذق الحمراء 

 07901585297: تلفون

 station.hamra@falcongroup.bz: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 

 

 FedExتكاليف الشحه لذى 
 

 عذد الاشخاص الوزن التكلفح / داخل تغذاد التكلفح / خارج تغذاد
$35 $10 0.5 kg 1 شخض  
$45 $10 1.0 kg 2 شخض  
$65 $15 1.5 kg 3 أشخاص  
$80 $15 2.0 kg 4 أشخاص  
$90 $25 2.5 kg 5 أشخاص  

$100 $25 3.0 kg 6 أشخاص  
$100 $35 3.5 kg 7 أشخاص  
$120 $35 4.0 kg 8 أشخاص  
$130 $40 4.5 kg 9 أشخاص  
$150 $40 5.0 kg 10 أشخاص  
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TNT/4Points 
 

 ثغذاد حبسثٛخ

 213حٙ  10ػًبسح سلى  11شبسع 

 07812787629: رهفٌٕ 

 rrashid@4pointsol.com: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 (TNT/4Points)مكتة 

 تغذاد/المنطقح الخضراء

 07812787629: تلفون

 rrashid@4pointsol.com: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 (TNT/4Points)مكتة 

 فرع الثصرج

 07812787629: تلفون

 rrashid@4pointsol.com: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 (TNT/4Points)مكتة 

 تقرب مه فنذق تلازا ارتيل - 60شارع   :ارتيل فرع

 07812787629: تلفون

 rrashid@4pointsol.com: ػُٕاٌ الاًٚٛم 

 

 

 
 

 TNT/4Pointsتكاليف الشحه لذى 
 

 عذد الاشخاص الوزن التكلفح / داخل تغذاد التكلفح / خارج تغذاد
$40 $10 0.5 kg 1 شخض  
$55 $10 1.0 kg 2 شخض  
$70 $20 1.5 kg 3 أشخاص  
$85 $20 2.0 kg 4 أشخاص  

$100 $30 2.5 kg 5 أشخاص  
$110 $30 3.0 kg 6 أشخاص  
$120 $40 3.5 kg 7 أشخاص  
$130 $40 4.0 kg 8 أشخاص  
$150 $50 4.5 kg 9 أشخاص  
$160 $50 5.0 kg 10 أشخاص  
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